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Referat – Skolebestyrelsesmøde, Skoledistrikt Vest 

25. september 2018 - Kl. 18:30 til 21:00 – Gærum Skoleafdeling 

 

Fraværende: Mogens, Carsten V, René, Anna Mette, Lars Christian, Max (Andreas deltog som suppleant) 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

Herunder prioritering af dagsordenens punkter. 

 Der indledtes med præsentationsrunde. 

 Dagsordnen godkendt. 

 Der blev vist rundt på Gærum Skoleafdeling. 

2. Økonomi 

 

Budgetopfølgningsskema blev omdelt. Har været 
gennemgået i økonomifølgegruppe. 

Almenområdet:  
Det tyder på et underskud, der er omkring ½ mio. 

kr. mindre end budgetteret. 

Heldagsskolen: 
En del flytteudgifter. Der ventes et underskud på 

godt 100.000 kr. 
Modtagecentret: 
Økonomien er væsentlig forbedret. Det tyder nu på 

et beskedent overskud. 
SFO: 
Vi har ikke haft det forventede antal indmeldte børn. 
Det betyder mindre forældrebetaling. Derfor ventes 

et underskud på knap 200.000 kr.  

 
Alt i alt holder vi samlet set det budgetterede 

underskud. I 2019 skal vi komme ud med et nul. 
Carsten K orienterede om baggrunden for 

nedsættelse af en økonomifølgegruppe. 
 

Følgegruppen udtaler følgende:  

Almenområdet betaler for eksklusionen. Det vil vi 
kæmpe for ikke sker.  

For få timer i SFO som følge af de længere 
skoledage gør, at børn bliver meldt ud.  

Det er en kæmpeudfordring, at vi skal forbedre 

vores økonomi med 3 mio. kr. i 2019 ift. 
indeværende år. 

3. Nyt fra elevrådet Elevrådet har været på bestyrelseskursus. Det 
overvejes, om bestyrelsen i Vest skal have 

repræsentation af 4 elevrådsrepræsentanter. 
Bestyrelsen anbefaler, at repræsentanterne møder 

på skift således, at der til hvert møde er to 

repræsentanter til stede. 
Der er snart valg til ungebyråd. 

4. Forretningsorden Suppleanter deltager ikke på møderne. De bliver 
kaldt ind ved længerevarende fravær i bestyrelsen, 

men kan altid indgå i udvalgsarbejde. 

5. Godkendelse af princip for sponsorater 

Bilag vedlagt 

Princippet godkendt. 

6. Godkendelse af princip 

Overgang mellem Gærum og Bangsbostrand - vedlagt 

Princippet godkendt. 
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7. Principudarbejdelse 

 Samarbejde med foreninger 

Punktet udskydes til foråret. 

8. ”Køs og Kør” 

Evaluering af dette og trafikforholdene på Bangsbostrand 
Skoleafdeling. (Lasse Burholt) 

”Køs og Kør” har bedret forholdene, men problemet 

er ikke løst, fordi folk parkerer - også i lommen. Det 
undersøges, om der kan opsættes et skilt 

med ”Parkering Forbudt”. Der nedsættes et udvalg 

bestående af Maria, Lasse en trafiklærer og en 
afdelingsleder. 

9. Jette orienterer  Carsten Vejby har orlov fra bestyrelsen frem 

til januar. Karina træder ind i stedet. 

 Processen med ansættelse af ny 
afdelingsleder på Bangsbostrand pågår pt. 

 Dialogmøde i Strandby 9. oktober. 

10. Eventuelt 

 

 Brian samler holdet til julefest på 

Bangsbostrand Skoleafdeling. 

 Bangsbostrand Skoleafdeling deltog i Maritim 
Karrieredag. 

 Ferieplanen for 19-20 og 20-21 taget til 

efterretning. 

 

 


